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Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: Mw. T. Reijnders   

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden B. Hermans (RO), N. Alofs (CDA), Y. Parren (SV), P. Houben (SV), H. 

Metsemakers (SV), K. Beurskens (D66), J. Engelen, (LS), R. Beurskens 

(VVD) en J. van der Stappen (PL) 

Vervanging  

Portefeuillehouders S. Backus en R. Verheul  

Ambtelijke 

ondersteuning 

Overige 

aanwezigheid 

ambtenaren  

C. Timmermans Youri Lebon en Thomas Gelissen 

 

 

Derden Geen 

Insprekers Geen 

Publieke tribune 2 Personen & Kittty Borghouts (dagblad de limburger) 

 

 

Punt Omschrijving 

    

1  Opening  

  De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en maakt melding van de 

afwezigheid van mevrouw Bultman (RO) en G. Eijsink (CDA). Er is geen 

vervanging aanwezig. Verder verwelkomt ze de nieuwe leden in de 

commissie, de heer Hermans (RO) en de heer Engelen (LS).  

2  Vaststellen agenda  

  De agenda wordt cf. vastgesteld.  

3  Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  Het verslag van 28 november 2016 wordt cf. vastgesteld 

4  Spreekrecht niet-commissieleden  

 Er zijn geen insprekers 

5 Presentatie en thema's 

5.a Aanbesteding Welzijnswerk 

De portefeuillehouder wil van de commissie weten aan welke criteria het 

Welzijnswerk moet voldoen, en of, en zo ja in welke mate Synthese hieraan 

voldoet, en heeft hiertoe een notitie opgesteld. De wethouder wil weten of 

een mogelijke één-jarige contractverlenging met Synthese wenselijk is, dan 

wel dat de conclusie getrokken moet worden dat een nieuwe 

aanbestedingsronde moet worden voorbereid. De commissie denkt dat 

aanbesteding tijd vraagt, kan zich derhalve in meerderheid vinden in een 

verlenging, maar wil wel dat er snel een begin gemaakt moet worden met de 
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nieuwe aanbesteding, waarbij wel hardere, meer controleerbare en 

afrekenbare eisen opgenomen moeten worden. Ook wordt gepleit voor een 

nulmeting. Dubbelwerk moet worden voorkomen bij bijv. de inzet van de 

gebiedsregisseur. Daarnaast moet er aandacht zijn voor de continuïteit van 

de lopende projecten. De commissie pleit voor doorgang van een geplande 

bijeenkomst op 21 februari, de wethouder neemt dit mee in zijn 

overwegingen, en komt hier anders schriftelijk op terug.  

5.b Het armoede- en minimabeleid. 

In 2018 za laan de gemeenteraad het nieuwe armoede- en minimabeleid ter 

vaststelling worden aangeboden. Vooruitlopend hierop wil het college graag 

vernemen wat hierover de mening is van de commissie. Van ambtelijke zijde 

wordt door de heer Youri Lebon een presentatie gegeven, die bij de stukken 

is gevoegd. Er zijn enkele stellingen geponeerd, waarop de diverse fracties 

hebben gereageerd. 

Stelling 1: de samenwerking met externe partners moet op de schop. 

De samenwerking is blijkens de presentatie goed, dus hoeft er hierop ook 

niet veranderd te worden 

Stelling 2: betaald werk vormt de basis van het beleid: 

Ook niet betaald werk, maar nuttig voor de samenleving dient als basis 

meegenomen te worden 

Stelling 3: Inwoners zijn zelf verantwoordelijk m.b.t. gebruik maken van de 

regelingen: 

Ja, mits de informatievoorziening en voorlichting richting de doelgroep als 

voldoende wordt ervaren.  

 6 Raadsvoorstellen 

6.a. Raadsvoorstel ontwikkeling hulp bij het huishouden 

De commissie is overwegend positief over de notitie. Vraagtekens worden 

gezet bij de trend dat er sprake is van een teruglopend aantal aanvragen, bij 

een toenemende vergrijzing. Een conclusie die getrokken wordt is dat het 

sociale netwerk rondom de hulpvragers meer taken doet. Er moet wel 

flankerend beleid komen t.a.v. de mantelzorgers.  

Het raadsvoorstel wordt rijp geacht voor bespreking in de raadsvergadering 

van 14 februari 2017. 

7  Vanuit de raad ingekomen stukken  

Er zijn geen vanuit de raad doorgezonden stukken voor deze vergadering 

8  Aan de commissie gerichte stukken  

Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

9  Stand van zaken  

9.a  Decentralisatie sociaal domein  

 De fractie Samen Verder heeft vragen gesteld t.a.v. budgetten jeugdzorg. De 

vragen en de daarbij gegeven antwoorden zijn opgenomen in de stukken. De 

budgetplafonds zijn er om zaken bespreekbaar te maken, maar zijn niet in 

beton gegoten. Samen Verder vindt het belangrijk dat er geen wachtlijsten 

komen. 
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9.b  Projectenlijst en langetermijnkalender  

 De commissie heeft teleurgesteld kennis genomen van het uitstel van de 

beslissing over park Leudal-Oost. Initiatiefnemers, en ook die bij andere 

projecten raken hierdoor gedemotiveerd. De portefeuillehouder antwoordt 

dat hij de zorgvuldigheid prevaleert beven een slecht raadsvoorstel. Hij moet 

rekening houden met alle kaders, zoals de te realiseren bezuiniging en het 

beleid ten aanzien van vastgoed. Hij wil nog geen termijn noemen 

waarbinnen wel een besluit te voorzien is.  

. 9.c  Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.d  Jongeren  

  Er zijn geen aanvullende zaken te melden 

10  Ter afsluiting  

10.a  Mededelingen  

Het besluit over de beëindiging van het fusieproces komt komende 

woensdag 1 februari aan de orde bij de commissie bestuur en middelen. De 

portefeuillehouders kunnen niet bij die vergadering aanwezig zijn en geven 

thans de gelegenheid om nadere vragen te stellen bij dit overigens zakelijke 

besluit. De heer van der Stappen (PL) blijft tegen de beëindiging van de fusie, 

en zet vaagtekens bij de passage dat verbreding van de werkzaamheden 

thans de oplossing is voor de beide werkvoorzieningsschappen.  

10.b  Rondvraag  

  De heer Verheul maakt de commissie attent op enkele artikelen/uitgaven. 

Als men interesse heeft kan men deze bij hem opvragen. Het betreft een  

rapport van de kinderombudsman, een artikel Het vergeten kind talks, en 

een uitgave van het tijdschrift Moveo. 

De heer Engelen vraagt aandacht voor een spoedige beantwoording van zijn 

enkele weken geleden ingediende raadsvraag over de verstrekking van 

Verklaringen omtrent het Gedrag voor Vrijwilligers (raadsvraag 2016-349) . 

Beantwoording zal zo spoedig mogelijk plaatsvinden. 

Inmiddels het gegeven antwoord:  

De gemeente Leudal stelt geen VOG verplicht voor vrijwilligers. Wel is met 

ingang van de nieuwe subsidieregelingen voor de jeugdverenigingen de 

verplichting opgenomen om in 2017 te komen tot een protocol voor 

veiligheid en voorkomen kindermisbruik en ongewenst gedrag. Een VOG kan 

in deze een onderdeel zijn van dit protocol. 

Er bestaat een landelijke regeling voor vergoeding van een VOG voor 

vrijwilligers onder bepaalde voorwaarden. Het gaat in deze om vrijwilligers 

die werken met jeugd en/of met mensen met een verstandelijke beperking: 

https://www.justis.nl/producten/vog/GratisVOGvoorvrijwilligers/index.aspx. 

De gemeente Cranendonck heeft een aanvullende regeling in het leven 

geroepen voor vrijwilligers die nu buiten de regeling vallen maar voor wie 

een VOG vereist of wenselijk is voor de uitvoering van het vrijwilligerswerk. 

Zoals eerder aangegeven stelt de gemeente Leudal geen verplichting 

https://www.justis.nl/producten/vog/GratisVOGvoorvrijwilligers/index.aspx
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behoudens een op te stellen protocol bij de jeugdorganisaties. 

Een VOG is ook een momentopname. Aan de VOG is geen geldigheidsduur 

verbonden. In de praktijk wordt vaak een geldigheidsduur door de vragende 

instantie bepaalt. Anders wordt een bepaalde schijnveiligheid gecreëerd. 

Hoewel sympathiek wordt de meerwaarde van een aanvullende regeling sterk 

betwijfeld. Vanuit verenigingen zijn geen signalen ontvangen dat er op 

enigerlei wijze problemen zijn ten aanzien van VOG’s. Vanuit het BBP is 

aangegeven dat het aantal inwoners dat een VOG aanvraagt voor 

vrijwilligerswerk bij verenigingen nagenoeg nihil is. 

Daarnaast vroeg de heer Engelen nog naar de onduidelijkheid binnen de 

gemeente Leudal over toepassing van het woonplaatsbeginsel binnen de 

Jeugdzorg. Zo is bij veel gemeenten niet duidelijk of de kosten van de 

uithuisplaatsing moeten worden gedragen door de gemeente (de instelling) 

waar de jongere woont, dan wel de gemeente waar het gezag over de 

jeugdige ligt. Veelal zijn dat de ouders, maar het kan ook een Bureau 

Jeugdzorg zijn waaraan het gezag is opgedragen.  

De wethouder zal deze vraag schriftelijk beantwoorden. 

10.c  Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor de geleverde 

inbreng om 21.30 uur. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is 

op maandag 6 maart 2017. 
   

 

 


